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Abstract (en)
The character has a punch and a die (M) mounted on a support (S). The punch and the die are displaced and maintained in place for stamping,
cutting and setting a material on a sheet based on the support. The punch and the die have a body defining their relief of stamping and cutting
of the material. The bodies of the punch and the die are mounted on a plate, which is assembled on the support by flanges (32, 32, 34, 34). An
independent claim is also included for a process of fabrication of a character of stamping or cutting.

Abstract (fr)
Ce caractère comprend un poinçon et/ou une matrice (M,M') aptes à être montés chacun sur un support (S) au moyen duquel ils sont déplacés
ou maintenus en place pour emboutir, découper et/ou sertir une plaque ou un matériau en feuille, notamment une plaque minéralogique ou
signalétique. Le poinçon et/ou la matrice (M) comprennent chacun un corps (10) définissant leur relief (12) d'estampage ou de découpe et une
semelle (20) sur laquelle est monté ce corps (10) et qui est pourvue de moyens (32, 34) de montage amovible (F2) sur le support (S). <IMAGE>
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